
 

 جلوگیری از سقط 405 جنین سالم 
در فارس

رئیس سازمان بسیج جامعه پزشکی استان فارس، از 
ثمربخشی تلاش های مرکز مردمی »نفس« برای پیشگیری از 
کنون خبر داد. حسین  سقط 405 جنین سالم، از خرداد 1401 تا
صمصام در راستای اجرایی کردن قانون حمایت از خانواده 
و جوانی جمعیت و اهمیت این موضوع، مرکز مردمی نفس 
)نجات فرزندان سقط( از خرداد 1401، به صورت رسمی در 
استان فارس راه اندازی شد. وی هدف از تاسیس مرکز مردمی 
نفس را جلوگیری از سقط جنین های سالم، با کمک فرهنگ 
سازی، شناسایی و حمایت از خانواده هایی عنوان کرد که 
تصمیم به سقط جنین سالم خود را به صورت ارادی دارند. 
وی اضافه کرد: اقدام سوم در راستای این هدف، حمایت از 
افرادی است که از سقط جنین های خود منصرف می شوند 
که شامل حمایت های تخصصی بهداشتی درمانی رایگان 
از جمله ویزیت متخصص، سونوگرافی، آزمایش ها و مشاوره 
است و حمایت های غیر تخصصی نیز در مرکز نفس به نیابت 

از ارگان ها و نهادهای استان ارائه می شود. 

نبود کارخانه قند در گلستان

کشت چغندر قند آب زیادی مصرف می کند و کشاورزان در 
فصل پاییز این محصول را کشت می کنند. کشت این محصول 
در مهرماه انجام می شود و بیش از ۷0 درصد نیاز آبی این 
محصول از آب باران تامین می شود. برداشت چغندرقند در 
استان از خرداد ماه به مدت یک ماه انجام می شود. به دلیل 
نبود کارخانه قند محصول تولیدی چغندر قند به استان های 
خراسان رضوی، خراسان شمالی و استان سمنان ارسال 
می شود. نداشتن کارخانه قند در گلستان یکی از مشکلات 
جدی کشاورزان است. دبیرخانه کشاورز گلستان در این باره 
به ایلنا گفت: به دلیل شرایط خشک سالی دولت قصد ندارند 
محصول چغندر قند را در استان زیاد توسعه دهد. کشت 
چغندرقند در حال حاضر به آب زیادی نیاز دارد و کشاورزان 
باید کشت دیگری را جایگزین کنند. علی قلی ایمانی ادامه داد: 
تولید چغندر قند به مدیریت کاشت، داشت و برداشت کشاورز 
ک، کود های پایه قوی دقت لازم  بستگی دارد و باید در نوع خا
را داشته باشند. کشاورزانی که خوب هزینه و مدیریت می کنند 

از برداشت محصولات خود راضی هستند. 

زمینه اشتغال ۲۱00 نفر در بروجرد
مدیر عامل شرکت آب منطقه ای لرستان گفت: با بهره 
برداری از سد آبسرده بروجرد، زمینه اشتغال ۲100 نفر ایجاد 
خواهد شد. داریوش حسن نژاد روز سه شنبه هشتم خرداد 
ماه در حاشیه بازدید از روند اجرای سد آبسرده عنوان کرد: 
با پیگیری های بعمل آمده از سوی نمایندگان شهرستان 
بروجرد در مجلس و شرکت آب منطقه ای استان، مبلغ ۲10 
140۳ به این پروژه اختصاص  میلیارد تومان بودجه سال
یافته است که قرار است مبلغ 1۶0 میلیارد تومان آن به صورت 
تنخواه از سوی وزارت نیرو جهت تکمیل این پروژه دراختیار 
شرکت آب منطقه ای قرار گیرد. وی افزود: تا کنون مبلغ 
۲۳4 میلیارد تومان اعتباربرای احداث این سدهزینه شده 
است و برای تکمیل آن مبلغ 1۶00 میلیارد تومان مورد نیاز 
است. مدیر عامل شرکت آب منطقه ای لرستان گفت: این 
پروژه در حال حاضر 50.۲۸ درصد پیشرفت فیزیکی دارد که 
تمام تلاش خود را به کار می گیریم که تا پایان سال جاری سد 
آبسرده به مرحله آبگیری برسد. سد آبسرده در ۲0 کیلومتری 
جنوب غربی شهر بروجرد واقع شده است. این سد از نوع 
، طول تاج 4۲5 متر  کی با هسته رسی با ارتفاع ۸5 متر خا
و سطح شبکه 4۲00 هکتار است. هدف از احداث این سد 
تامین بخشی از آب شرب شهر بروجردبه میزان 1۷ میلیون 
متر مکعب، تامین آب برای بهبود 4۲00 هکتار از اراضی 
کنترل سیلاب  کشاورزی پایاب سد، تامین آب صنعت و 

منطقه است. 

ترافیک
از مسئولان محترم سازمان حمل و نقل و ترافیک کرج تقاضا 
دارم برای حل مشکل ترافیک در مهرشهر چاره ای بیندیشند. در 
این منطقه بعدازظهرها شاهد ترافیک سنگین هستیم. انتظار 

می رود مسئولان پاسخگو باشند. 
عزتی از تهران

وام ازدواج 
۶ ماه می شود که منتظر پیامک وام ازدواج بودم که تعیین شعبه 
بشویم وقتی هم تعیین شعبه شدیم از من دو تا ضامن، چک و 
سفته خواستند. چندتا از ضامن ها را به بهانه های مختلف رد 
کردند تا اینکه بالاخره دو تا از ضامن ها را قبول کردند و تقریباً نزدیک 

بود که وام را پرداخت کنند که در آخر گفتند بودجه نداریم. 
صمدی از تهران

میوه
میوه های نوبرانه گران است. لطفا مسئولان فکری به حال این 
قضایا کنند. در حال حاضر یک کارگر ساده به راحتی در طی ماه 

نمی تواند میوه ای برای خانه خود تهیه کند. 
یک کارگر ساده از تهران

از اردیبهشت ماه به  گر باشید و  ا آرمان ملی: مستاجر 
بنگاه های مسکن سری بزنید با فایل های جدیدی مواجه 
می شوید که خود را با قیمت های تازه و البته بسیار بالاتری نسبت 
به سال گذشته به روز کرده اند؛ موجی بیش از پیش اهالی شهر 
، از مرکز به جنوب و از جنوب به حاشیه  را از بالای شهر به مرکز
می راند و جا را بیشتر برای خانه های خالی یا خانه هایی که اتباع 
افغان به صورت گروهی اجاره کرده و از پس آن هم برمی آیند، باز 
می کند و از همین روست که چهره شهرها و طبقه بندی آحاد 
مختلف جامعه به هم خورده است و ایرانی های خانه به دوش 
بیش از هر زمان دیگری برای طی مسافت های طولانی جهت 
رسیدن به محل کار خود و نیز بازگشت به خانه به زحمت افتاده 
و علاوه بر اقتصاد بیمار خانواده هایشان دچار ناراحتی ها و 

بیماری های اعصاب هم می شوند!
در  جامعه  افراد  مسکن  وضعیت  به  رسیدگی  مسئولیت 
وهله اول با دولت است. مدیران مختلف دیگر در عرصه های 
، هر کدام  شهری و سایر وزارتخانه ها و ارگان ها و نهادهای دیگر
مسئولیت های تعریف شده دیگری دارند که البته ممکن است 
به صورت غیر مستقیم با حوزه تامین مسکن شهروندان ایرانی 
هم ارتباط پیدا کند. اما مدیران شهری چه اعضای شورا و چه 
شهردار و معاونانش در تامین مسکن شهروندان نقشی ندارند 
و وظایف دیگری برای آن ها تعریف شده است. به نظر اما این 
مدیران از تامین مسکن و تعدیل قیمت های اجاره، از مسئولین 
اصلی و ذی ربط ناامید شده اند و خود دست به تذکراتی زده اند و 
با ارائه برخی آمارها از وضعیت مستاجران تهرانی و نیز خانه های 
خالی و چرایی بالارفتن قیمت اجاره خانه ها، در تلاشند مسئولین 
مستقیم و غیرمستقیم را خطاب قرارداده تا آن ها متوجه وضعیت 
بد مستاجران که می رود به تدریج به بحرانی لاینحل بدل شود، 

جلب کنند. 
   هیچ برنامه مؤثری در مدیریت بازار اجاره نشینی وجود 

ندارد
در دویست و چهلمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر تهران 
یکی از اعضا، در تذکری با ارائه به ورود به فصل جابه جایی منازل، 
گفت که بر اساس آخرین آمار نیمی از جمعیت تهران مستأجر 
کید  هستند. بنا بر گزارشی که ایسنا هم کار کرده، مهدی اقراریان تا
کرد که هیچ برنامه مؤثری در مدیریت بازار اجاره نشینی وجود 
ندارد و یکی از مهم ترین چالش های نیمی از جمعیت پایتخت 
معضل اجاره نشینی است که امیدواریم تدبیری در این زمینه 
اندیشیده شود.  او اظهار امیدواری کرد که مجلس و دولت جدید 
فرصت را غنیمت بشمارند و معضل اجاره نشینی را جدی ببینند. 

   ۵۱ درصد تهرانی ها مستاجرند
ک تهران  اما هفتم خرداد بود که رئیس اتحادیه مشاوران املا
در دومین نشست عصرانه های خانه معمار با موضوع خانه های 
خالی شهر تهران با بیان اینکه یکی از نقاط ضعف ما، موضوع آمار 
در کشور است، گفت: هیچکدام از سازمان هایی که در کشور 
در حوزه مسکن فعالیت می کنند، آمار و اطلاعات دقیق و هیچ 
جامعه آماری ندارند. یعنی نه تعداد مستاجران مشخص است و 
نه تعداد قشر آسیب پذیری که باید در تامین مسکن مورد توجه 
قرار بگیرند و هر آنچه در این حوزه مطرح می شود، تقریبی است.  
به گفته کیانوش گودرزی وزارت راه و شهرسازی در این دوره 
ک و اسکان تعریف  یک برنامه جدیدی را از طریق سامانه املا

کرده و از این طریق به دنبال یک جامعه آماری است تا بتواند 
چشم اندازی را برای سال های بعدی طراحی و مدیریت کند.  
او با اشاره به حضور ۳ میلیون اتباع بیگانه در پایتخت، تصریح 
کنان شهر تهران، مستاجر هستند و این  کرد که 51 درصد از سا
مسئله خود گویای نیاز شهر تهران به مسکن سازی است و در 
این مسیر، شهرداری، وزارت راه و شهرسازی و شرکت هایی که در 
حوزه ساختمان فعال هستند، باید به تولید مسکن ادامه دهند 
و به نظر من شهر تهران، بیش از یک و نیم میلیون واحد مسکونی 
نیاز دارد. بنابراین تحقق این مهم نیازمند برنامه ریزی و کار 
گروهی منظم است. در این فرایند نیز حتما باید سروسامانی به 
کید بر اینکه مردم ما نیازمند  اتباع بیگانه داده شود.  گودرزی با تا
خانه هایی مطلوب هستند، اظهار داشت: اینکه وزارت راه و 
شهرسازی از طریق سامانه اسکان سعی دارد خانه های خالی را 
شناسایی کند، کار خوبی است اما در اصل ماجرا تاثیری ندارد و 

صرفا یکسری فشارهای روانی را برطرف می کند. 
   ۴۲ درصد خانوارهای شهر تهران زیر خط فقر مسکن 

اما پیش از گودرزی، معاون شهرسازی و معماری شهرداری 
تهران هم به چرایی وجود خانه های خالی پرداخته بود. به 
گفته حمیدرضا صارمی طبق آخرین سرشماری که سال 1۳۹5 
انجام شده، حداقل یک میلیون نفر به جمعیت شهر تهران 
اضافه شده است. شهر تهران ۹۳0 هزار پارسل)قسمت( اعم از 
گر عمر ساختمان در  مسکونی، تجاری، اداری و... دارد، حال ا
تهران را 50 سال در نظر بگیریم، به طور معمول سالانه ۲0 هزار 
پارسل در معرض فرسودگی قرار می گیرند و واقعیت این است 
ک بالای 50 سال، دیگر قابلیت سکونت ندارند. بنابراین  که املا
ک به دلیل  باید این نکته را در نظر گرفت که تعدادی از املا
فرسودگی خیلی زیاد خالی از سکنه هستند.  در این جلسه، سید 
مهدی هدایت، مدیرعامل سازمان نوسازی شهر تهران نیز با 
کید بر ضرورت های تولید مسکن در پایتخت، گفت: 4۲ درصد  تا
خانوارهای شهر تهران زیر خط فقر مسکن هستند و در شاخص 
توان پذیری مسکن اصلا وضع خوبی نداریم که این مسئله 

ح  نیاز شهر به مسکن سازی را تشدید می کند. بعد از ابلاغ طر
تفصیلی جدید، به دلیل ایجاد برخی محدودیت ها، تعداد صدور 
پروانه برای واحدهای مسکونی کوچک مقیاس کم شد و صدور 
پروانه به سمت واحد های بزرگ تر رفت. این موضوع موجب 
تولید واحدهای مسکونی شد که تناسبی با نیاز عموم خریداران 
که واحدهای مازاد مورد بحث عموما در شمال  نداشتند، چرا
شهر تهران هستند و برای گروه های هدف مناسب نیستند.  او 
افزود به همین دلیل ما در این دوره، با هدف تامین مسکن مورد 
نیاز شهروندان، توانستیم زیرساخت های لازم برای احداث ۲00 
هزار واحد مسکونی در شهر را فراهم کنیم که این ۲00 هزار واحد، 
کارآمد  عموما در پهنه جنوب تهران و با بهره گیری از عرصه های نا
و بی دفاع شهری، ضمن تامین خدمات هفتگانه احداث خواهند 
شد.  به گفته مدیرعامل سازمان نوسازی شهر تهران: نوسازی 
ک های ناپایدار شهر تهران نیز با رویکرد  بافت های فرسوده و پلا
ایجاد محلات الگو در دست اقدام است. بنابراین جریان ساخت 
مسکن در تهران باید تبدیل به یک جریان پایدار شود.  در نهایت، 
حسن محتشم، عضو هیات مدیره انجمن انبوه سازان مسکن 
کید بر اینکه دولت ها برای اجرای برنامه ها و پروژه های  تهران با تا
خود باید از صاحبان صنایع مربوطه کمک بگیرند، گفت: در 
کشورهای پیشرفته، اجرای پروژه ها در دست متخصصان آن 
حوزه است و دولت ها از تجربیات افراد حرفه ای و متخصص در 
سیاستگذاری ها بهره می گیرند اما متاسفانه در کشور ما، کمتر 
شاهد این اتفاق هستیم. گاهی صحبت هایی با حرفه مندان 
می شود اما در نهایت تصمیمات، پشت درهای بسته اتخاذ 
می شود که نه تنها در روند آن صنعت سهولت ایجاد نمی کند، 

بلکه موجب ایجاد موانع و محدودیت ها می شود. 
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استان ها

اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

به بهانه فصل جابه جایی، نگاهی می اندازیم به خانه های خالی در پایتخت و مستاجران نگران؛ 

بیش از نیمی از جمعیت تهران مستأجرند

 ممنوعیت استعمال دخانیات 
کن عمومی در اما

رئیس مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت 
کید بر ممنوعیت استعمال مواد دخانی در  با تا
کن عمومی، گفت: دولت، وزارت بهداشت  اما
و دستگاه های فرهنگی تمام قد ایستاده اند تا 
حامی سلامت مردم و کاهش مصرف دخانیات 
در جامعه باشند.  به گزارش ایسنا، جعفر جندقی 
با بیان اینکه شعار هفته ملی بدون دخانیات )5 
تا 11 خردادماه( در کشورمان، »حفاظت از کودکان 
و نوجوانان در برابر دخانیات؛ حق و مسئولیت 
کودکان  همگانی« است، افزود: نوجوانان و 
کاهش مصرف دخانیات  می توانند سفیران 
در سطح جامعه باشند و افراد زیادی به خاطر 
فرزندان و نوه هایشان، مصرف دخانیات و سیگار 
کید بر اهمیت ترویج  را کنار گذاشته اند.   وی با تا
، ادامه داد:  کن عاری از دخانیات در کشور اما
در سال 1۳۸5، ایران یکی از کشورهای پیشرو 
در تصویب قانون جامع کنترل دخانیات بوده 
است و در آن زمان شاید یکی دو کشور دنیا، 
چنین قانونی داشتند. در هیچ مکان عمومی 
نباید دخانیات مصرف شود.  رئیس مرکز سلامت 
کز  محیط و کار وزارت بهداشت گفت: هدف مرا
تهیه، توزیع و عرضه مواد غذایی و همچنین 
کن عمومی، خدمت رسانی به جامعه است و  اما
وقتی کالای آسیب رسان با هدف سود اقتصادی 
به مردم عرضه می شود، به سلامت جامعه 

صدمه وارد می شود. 

اعلام درگاه های پرداخت خلافی
فراجا  راهور  پلیس  اجرائیات  مرکز  رئیس 
نسبت به پرداخت خلافی خودرو از درگاه های 
متفرقه هشدار داد و درگاه های رسمی و مورد 
تایید پلیس را اعلام کرد.  سرهنگ محمدحسن 
ابراهیم پور درباره شرایط و نحوه پرداخت خلافی 
خودروها اظهارکرد: همواره به هموطنان عزیز 
توصیه کردیم که از پرداخت خلافی خودرو از 
طریق نرم افزارهایی که مورد تایید پلیس نیست 
خودداری کنند تا از مشکلات بعدی برای دریافت 
کنون افرادی که  خدمات پیشگیری شود. هم ا
از طریق سایت ها و نرم افزارهای متفرقه نسبت 
به پرداخت خلافی خودرو اقدام کرده اند، با 
توجه به قطع بودن ارتباط سیستمی پلیس 
راهور با این نرم افزارها دچار مشکل شده اند. در 
واقع در این روش پرداخت خلافی به درستی 
انجام نمی پذیرد و مردم در مراجعاتی که برای 
دریافت خدمات دارند به مشکل برمی خورند. 
رئیس مرکز اجرائیات پلیس راهور فراجا با اشاره 
به نحوه درست پرداخت خلافی خودرو گفت: 
در حال حاضر هموطنان عزیز می توانند به 
صورت حضوری از طریق درگاه های بانک ملی، 
کشاورزی، سینا، مهر، پاسارگاد، پارسینا و مراجعه 
به پلیس راهور محل سکونت خود یا دفاتر پلیس 
+10 نسبت به استعلام و پرداخت خلافی خودرو 
که هم به صورت موردی هم به صورت کلی امکان 

پذیر است، اقدام کنند. 

حضور پژوهشگران در 
عرصه های محیط زیستی 

زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رئیس 
گفت: تمام مجموعه سازمان حفاظت محیط 
زیست و عرصه های تحت مدیریت این سازمان 
هیچ گونه خط قرمزی جهت حضور دانشجو 
و پژوهشگر ندارند. علی سلاجقه در جلسه 
همفکری با روسای انجمن ها و اتحادیه های 
علمی دانشگاهی با اشاره به اینکه محیط  زیست 
بدون دانش و فناوری معنا و مفهومی ندارد، 
افزود: محیط زیست دنیا در مرز دانش و فناوری 
حرکت می کند، به همین جهت ما با اعتقاد 
به ظرفیت علمی در جهت حل مشکلات گام 
برمی داریم و از انجمن های علمی می خواهیم 
که برای مشکلات محیط زیستی کشور راه حل 
ارائه دهند.  وی ادامه داد: در خصوص تغییر 
اقلیم 15 درصد برنامه هفتم به صورت مستقیم 
به سازمان حفاظت محیط زیست مربوط است و 
در این زمینه از ظرفیت انجمن ها استفاده کردیم 
و بسیاری از کمیته ها و کارگروه ها در این حوزه 

مشارکت کردند.   

ک  جریمه فروش خودرو با پلا
گذر موقت

مدیرکل تعزیرات حکومتی آذربایجان شرقی، 
از جریمه ۳45 میلیارد و 11 میلیون ریالی برای 
ک گذر موقت خبر داد.  خرید و فروش خودرو پلا

، صمد حضرتی گفت: شعبه  به گزارش مهر
ششم بدوی ویژه رسیدگی به قاچاق کالا و ارز 
تعزیرات حکومتی تبریز به پرونده نگهداری 
و خرید و فروش یک دستگاه بنز S550 و یک 
دستگاه لکسوس LX5۷0 در مجموع به ارزش 
1۷۲ میلیارد و 505 میلیون ریال رسیدگی کرد.  
وی افزود: شعبه با بررسی اوراق پرونده، اتهام 
مباشرت و نگهداری کالای قاچاق را محرز و علاوه 
بر ضبط کالا، متخلف ردیف سوم را به پرداخت 
11۷ میلیارد و ۸۷۸ میلیون ریال برابر ارزش خودرو 
بنز و همچنین متخلف ردیف دوم را به پرداخت 
54 میلیارد و ۶۲۷ میلیون ریال جزای نقدی برابر 
ارزش خودرو لکسوس محکوم کرد.  حضرتی 
پیرامون نگهداری و خرید و فروش کالای قاچاق 
بیان کرد: شعبه در این پرونده متخلف ردیف 
اول که نمایشگاه دار خودرو است را بابت تخلف 
ارتکابی به ارزش 1۷۲ میلیارد و 505 میلیون 
ریال به پرداخت معادل یک برابر ارزش کل کالا 

محکوم کرد. 

رئیس شورای شهر تهران گفت: اضافه 
کیوسک در تمام نقاط  کردن هر نوع 
شهر ممنوع است و حتی شهرداری هم 
نمی تواند چنین کاری انجام دهد. در 
جلسه روز گذشته شورای شهر تهران، 
مجید باقری، معاون برنامه ریزی، توسعه 
سرمایه انسانی و امور شورای شهرداری 
تهران در جریان بررسی یک فوریت لایحه 
کمک به آسیب دیدگان سیل سیستان 
و بلوچستان با بیان اینکه این لایحه 
در کمیسیون مربوطه مورد بررسی قرار 
می گیرد، اظهار کرد: در پایان سال قبل 
تومانی  میلیارد   50 اعتبار  تخصیص 
برای مردم سیستان اختصاص داده 
شد، اما چون دوره مالی آن به پایان 
ماند،  باقی  کارسازی  فرصت  و  رسید 
درخواست کردیم که این رقم در بودجه 
کارسازی ها  تا  شود  لحاظ   140۳ سال 
صورت بگیرد. یک فوریت این لایحه با 
1۹ رأی موافق به تصویب رسید. در ادامه 
این جلسه مهدی چمران، رئیس شورای 
اسلامی شهر تهران در جریان بررسی یک 
فوریت لایحه اصلاحیه مصوبه »تعیین 
گل  عرضه  کیوسک های  بهای  اجاره 
تهران در  و مطبوعات در سطح شهر 
کید کرد: اضافه کردن هر  سال 140۳« تأ
نوع کیوسک در تمام نقاط شهر ممنوع 
است و حتی شهرداری نیز نمی تواند 
چنین کاری انجام دهد. کیوسکی تحت 
ساختمانی  مصالح  نمایشگاه  عنوان 
زیر پل ساخته شده و نمی دانیم چه 
الزامی داشته و این اقدام ممنوع است. 
باید حتما از شورا اجازه می گرفتند. به 
که  گفت  شهردار منطقه یک خواهیم 
این کیوسک تخریب شود و البته در ابتدا 
گر خلاف باشد، باید  دلیل را می پرسیم و ا

تخریب صورت بگیرد. 

ارائه  جدید  قیمت های  افزود:  وی 
شده که در کمیسیون ها بررسی خواهد 
شد و در نهایت ارقام در صحن شورا 

بررسی و تصویب می شود. 
کمیسیون  رئیس  پیرهادی  مهدی 
سلامت، محیط زیست و خدمات شهری 
شورا با بیان اینکه سالانه باید دو درصد 
کاسته شود،  کیوسک های موجود  از 
در  باید  شهرداری  کرد:  خاطرنشان 
خصوص این موضوع و همچنین نحوه 
گزارش ارائه  قرارداد با کیوسک داران 

دهد. 
یک فوریت لایحه تعیین اجاره بهای 
کیوسک های عرضه گل و مطبوعات در 
سطح شهر تهران در سال 140۳ نیز با 1۹ 

رأی موافق تصویب شد. 
رئیس  هاشمی،  تشکری  جعفر 
کمیسیون عمران و حمل و نقل شورا نیز 
در جریان بررسی یک فوریت الحاق یک 
خ کرایه وسایل حمل  تبصره به لایحه نر
و نقل عمومی، گفت: سقف مبلغ بلیت 
اقشار خاص در سال قبل ۳00 هزار تومان 
بود و در سال جاری این رقم به 400 هزار 
تومان افزایش خواهد یافت تا قدرت 
خرید بلیت اقشار همچون سال قبل 
کثر آرا  باشد. این یک فوریت نیز با حدا

موافق تصویب شد. 

کل  اداره  سرپرست  اظهارات  بنابر 
آموزش  وزارت  مربیان  و  اولیا  انجمن 
و پرورش، انعقاد هرگونه قرارداد بین 
مدارس و ادارات آموزش و پرورش با 
مجموعه های مرتبط با سرویس مدارس 
تحصیلی  سال  برای  پیمانکاران،  و 

پیش رو »ممنوع« است. 
عاطفه سادات مدبرنژاد در گفت وگو 
با ایسنا، با بیان اینکه امور مربوط به 
سال  در  دانش آموزان  حمل ونقل 
آیین نامه  با  تحصیلی پیش رو مطابق 
دانش آموزان  نقل  و  حمل  اجرایی 
مصوب هیأت وزیران در شهریور 140۲ 
۲4 آیین نامه،  گفت: برابر ماده  است 
مدارس  مدیران  دخالت  هرگونه 
یا  و عوامل مدرسه  یا سایر مسئولان 
ادارات آموزش و پرورش در حوزه حمل 
ج از موارد تعیین شده در  و نقل، خار
آیین نامه است لذا انعقاد هرگونه قرارداد 
با  تابعه  بین مدارس و مجموعه های 

پیمانکاران ممنوع شده است. 
و  شهرداری ها  اینکه  بیان  با  وی 
دهیاری ها به عنوان مرجع صدور مجوز 
گواهی  صدور  چون  اموری  فعالیت، 
صلاحیت برای متقاضیان حمل و نقل 
دانش آموزی، اخذ مصوبه بهای خدمات 
حمل و نقل از شورای شهر و روستا، 
بررسی عملکرد پیمانکاران، برآورد ناوگان 
، بررسی قراردادها، رسیدگی به  مورد نیاز
گزارش تخلفات رانندگان و پیمانکاران 
و... را برعهده دارند افزود: برابر با ماده 
۲5 آیین نامه نظارت عالی بر خدمات 
ارائه شده در حمل و نقل دانش آموز در 
شهرستان ها برعهده شورای هماهنگی 
ترافیک شهرستان و در مرکز استان بر 
عهده شورای هماهنگی ترافیک استان 
است.  سرپرست اداره کل انجمن اولیا 

و مربیان وزارت آموزش و پرورش با بیان 
اینکه بر اساس ماده ۲۷ آیین نامه و اعلام 
ترافیک  هماهنگی  عالی  شورای  دبیر 
، اولیای دانش آموزانی  شهرهای کشور
که می خواهند از خدمات سرویس حمل 
و نقل دانش آموزی استفاده کنند باید 
درخواست خود را تا اول تیرماه در سامانه 
که  پایش ناوگان دانش آموزی)سپند( 
سازمان  تابعه  اتحادیه های  توسط 
کشوربه  دهیاری های  و  شهرداری ها 
آدرس https: //irtusepand. ir طراحی 
شده، ثبت کنند ادامه داد: آیین نامه 
آدرس  و  دانش آموزان  نقل  و  حمل 
شده  ابلاغ  استان ها  همه  به  سامانه 
آدرس  موظفند  مدارس  مدیران  و 
به  درخواست  ثبت  جهت  را  سامانه 
برسانند.   خود  مدرسه  اولیای  اطلاع 
اد با بیان اینکه در تعیین نوع  مدبرنژ
نحوه  و  دانش آموز  فرم  لباس  رنگ  و 
ماده  رعایت  به  مکلف  مدارس  تهیه، 
۸5 آیین نامه اجرایی مدارس هستند 
و  ساماندهی  دستورالعمل  در  گفت: 
این  بر  لباس دانش آموزی  بر  نظارت 
کید شده، در واقع انتخاب نوع  مهم تا
و رنگ لباس دانش آموزان با مشارکت 
شورای دانش آموزی، به عهده شورای 
مدرسه و برنامه ریزی و اقدام برای تهیه 
آن با هماهنگی شورای مدرسه، به عهده 
انجمن اولیاء و مربیان مدرسه خواهد 
بود.  وی با بیان اینکه به منظور عدم 
تحمیل هزینه های اضافی بر خانواده ها، 
دانش آموزان می توانند از لباس های 
سالم و قابل استفاده سال های قبل 
کرد: ادارات کل  کنند عنوان  استفاده 
آموزش و پرورش مکلفند نرخ مصوب را از 
طریق مراجع مربوطه دریافت و به اطلاع 

والدین برسانند. 

رئیس شورای شهر تهران اعلام کرد: 

 ممنوعیت اضافه کردن کیوسک 
در تمام نقاط پایتخت 

سرپرست اداره کل انجمن اولیا و مربیان وزارت آموزش و پرورش: 

 ممنوعیت انعقاد قرارداد سرویس مدارس
 بین مدارس و پیمانکاران

معاون شهردار تهران: تهران مملو از 

خانه های خالی است، در حالیکه ما با 

کمبود مسکن در شهر تهران مواجهیم


